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 Ordinær generalforsamling søndag d. 2.august 2015 klokken 10.00  

på festpladsen. 

Antal fremmødte: 40 
1. Valg af dirigent.  

 Niels Barslund valgt. 

2. Valg af referent. 

Ebbe Nørtved valgt. 

3. Formandens beretning. 

Broen: Skal den stadig vedligeholdes? Vangerne er i meget dårlig stand. Be-

styrelsen mener, at vangerne er i meget dårlig stand og bør udskiftes. Tør ikke 

tage ansvaret for fortsat at bruge de dårligste. Broformanden har udført visse 

forbedringer, som gør det nemmere at sætte op og tage ned. 

Højvande ved vinterstormene tager fat; rampen beskadiget; bekosteligt. 

Vejene Vi har vist vejene en ekstra opmærksomhed i år, og resultatet er ble-

vet godt. Men det koster! 

Arbejdsdage: Her ordnedes broen og der blev malet. Hyggeligt. 

Skt. Hans aften: Nu må vi kun brænde bål på selve aftenen.  

I tiden op til aftenen holder vi øje med vejrudsigterne og beslutter så, om der 

skal brændes bål.  

I år et rigtig fint lille bål.  

Vejret var rigtig godt, med fin solnedgang. 

Sommerfesten var igen godt arrangeret. Tak for det! Sidste deltager gik 

først hjem klokken 6.  

Vindmøller i bugten. Vi har været med i gruppen mod fra begyndelsen, og vi 

har lagt materiale i postkasserne. Nu må vi se, hvordan det ender. Bestyrelsen i 

foreningen er meget kompetente og arbejdsomme. 

Åen: Der er lagt op til samarbejde mellem Ålauget og kommunen om at løse 

problemerne. 

Flisning. Er ophørt, man skal selv sørge for at fjerne eller få fliset sit gren-

affald.  

Affaldsordning. Vi får tømt skraldespandene hver uge i år i juli og august. 

Fra næste år er der tømning hver uge i juni, juli og august. 

Opfordring: Brug kun Jeres egen spand; fyld ikke affald i foreningens spand.  

Gummibåndene ved bådoptagningen skal lægges på plads efter brug. 

Vognmanden klager over udhængende grene, som er til gene for kørslen. 
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Det er vores pligt at sørge for uhindret færdsel. Man risikerer, at kommunen 

foranstalter vedligehold af hegn for grundejerens regning.  

Teltet må kun bruges på grundejerforeningens område 

Henvendelse fra kommunen: Kommunen vil gerne på forsøgsbasis op-

rette 1 eller 2 ”affaldsøer” for at øge sortering af vores affald. Efter perioden 

udsendes spørgeskema til dem, som er med, om deres opfattelse af forsøget. 

Hver sommerhusejer bliver spurgt, om de vil være med. Hvis man deltager, bli-

ver ens skraldespand inddraget indtil forsøgets afslutning. 

Formanden spørger, om vi som forening vil støtte et sådant forsøg. Vi skal selv 

tage stilling. 

Det ny sommerhusområde i Bjerge Nordstrand. Lokalplanforslag har været i 

offentlig høring. Ebbe Nørtved oplyser, at han som formand for Fællesorgani-

sationen i Område 4 har skrevet til Kommunen om sine forbehold 

Dirigenten  gør opmærksom på, at vi bør tage bemærkninger til formandens 

beretning punkt for punkt. 

Bemærkning om broen: Vanger bør udskiftes parvis på grund af fremskredne 

rustskader. (15-20000kr pr par rustfri) 

Birger Smedegaard gør opmærksom på de sidste års regnskaber, hvor vore ob-

ligationer ikke opføres til kursværdien. Han mener, at praksis bør ændres. 

Olaf Nielsen foreslår, at vi undersøger, om ikke vanger af galvaniserede jern-

rør vil være lige så godt som rustfri rør. 

Bliver rustfri rør for lette? 

Hvor mange bruger i det hele taget broen? 

sv. Rigtig mange. 

Forslag om at øge sikringen med store sten foran den eksisterende sikring af 

kystskrænten. 

Det har været rigtig dyrt at retablere i de sidste par år. 

Bemærkning: Karen Regnersgaard burde også kystsikre – hun har da sten nok 

til det. 

Bemærkning: Vejene er flotte. Stor ros til vejformanden. 

Der gøres opmærksom på, at en brandhane ved udkørslen fra Lindevej ikke kan 

nås på grund af vegetation. Ebbe Nørtved taler med ejeren af Krokusvej 12 om 

at få ryddet op. 

Bemærkning: Der er mange udhængende grene på Nørrevang ud for grundene 

på Blåmunkevej. Blåmunkevej 12 er værst. 

Bemærkning: Skt. Hans aften blev god med pragtfuld solnedgang. 

Bemærkning: Festen var god. 

Sp.: Vindmøller er nogen for? En enkelt udtrykker undren over den store mod-
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stand.. Diskussion om for eller imod. Det anbefales, at man tilmelder sig for-

eningen. (googl jammerlandsbugten, så kan man finde foreningens hjemmeside. 

Det er billigt at være medlem – 100kr.) 

Birger Smedegaard foreslår, at vi forlader emnet. 

Bemærkning om Åen. Kommunen holder åens udløb rent, så vi ikke døjer med de 

fugtige grunde i den østlige udstykning. 

Formanden spørger: Skal vi være med i forsøget med Skraldeøer? Kommunen 

vil gerne have en tilkendegivelse. 

Afstemning: for: 9   imod: 30 

Formanden meddeler kommunen, at vi ikke er interesserede i at deltage. 

Husk nu at lægge gummibåndene på plads efter brug! 

Bemærkning: Birger Smedegaard gør opmærksom på, at datoer for arbejdsdag 

og broopsætning er blevet ændret uden at være adviseret på hjemmesiden. 

Det bør undgås. 

Bestyrelsen tager til efterretning. 

Bemærkning: Godt initiativ med det loppemarked. 

Birgit Fischer er ikke tilfreds med dirigenten ledelsesform, som hun finder for 

svag. 

Olaf: Hvor langt er vi egentlig nået med hensyn til broreparationen. 

Fmd. forklarer, at broformanden har kontakt til en smed, som skal komme med 

forslag. 

Formandens beretning taget til efterretning. 

Regnskab for 2014/2015 

Jørgen Olsen gennemgår. Indtægter lidt større, end budgetteret.  

  Udgifter: Vejreparationerne blev meget dyrere, end budgetteret; ellers  

  ligger udgifterne tæt på budgettet. (adm. Dyrere, fordi restbeløb for  

  hjemmesiden blev betalt i år).  

  Samlet underskud på ca. 4000kr.  

Regnskab godkendt. 

  Birger Smedegaard foreslår efterfølgende, at obligationerne kursregule- 

  res hvert år. 

4. Budget for 2015/2016 

Kontingentet foreslås ændret, så indtægten bliver 76400kr. (55800kr. i år) 

Dette skyldes, at badebroen foreslås renoveret med nye vanger for ca. 25 000 

i år, så budgettets udgiftsside kommer op på 66900kr. Budgetteret overskud 

på ca.9500kr. 

Budgettet godkendt med en kontingentforhøjelse til 600kr. 
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5. Valg til bestyrelsen  

  På valg er:   Torben Jochumsen 

     Ebbe Nørtved  

    Svend Pedersen 

Genvalg af alle tre 

6. Valg af 1.suppleant 

  På valg er:  Kenneth Rasmussen 

 Birgit Fischer blev valgt 

7. Valg af revisor og revisorsuppleant.  På valg er: revisor Jørgen Olsen 

      supp. Erik Hartwell 

Genvalg 

8. Indkomne forslag: ingen forslag indkommet. 

9. Valg af festudvalg. Festudvalget genvalgt 

10. Eventuelt. 

E-mail Alle bør give Torben deres mailadr. 

Det foreslås, at man tilmelder sig til broopsætning og –nedtagning, arbejdsdag 

og lignende. (der var kun tre mand til opsætning af teltet til festen – alt for 

få.)  

Gennemsnitsalderen er gennemgående høj ved disse arbejdskrævende situatio-

ner. I år var der rigtig mange til opsætning af broen – dejligt. 

Blåmunkevej 12: Ejeren meldes død, så nu sker der måske noget. Huset indeha-

ves af dødsboet, som jo skal opgøres indenfor 1 år. 

Ebbe Nørtved efterlyser postkasser ved hver grund. Ingen postkasse – ingen 

post 

Formanden sluttede med en tak til alle for året, der er gået. 

Mødet slut klokken 11.15 

   

 

 

 

Niels Barslund 

Dirigent 
Ebbe Nørtved 

sekretær 


